

Summer School 2018 – Bus Services (additional paid service)

This summer, we are delighted to offer paid student bus services for students attending camps at **South Island School** (South Side).

Students that attend a Language / Sports camp in the morning and/or a Full-Day Language and Sports camp can opt to take the bus service to and from school. Please note that the Full-Day camp bus service is only available for children aged 4 years and above.

If you would like to reserve a space for your child for route 1 or 2, please register on www.esf.org.hk and indicate the number of seats you would like to book on your online application form.

Weekly Bus Fee: \$675

All enrolments for this bus service will need to be received by **11am** the **Friday** before classes begin. We need to create a bus list for all enrolments on Friday to pass to the bus company, and regret that any enrolments after this deadline will not be able to be processed.

Bus enrolment deadlines and bus routes are listed below:

Week of Camp	Bus Enrolment Deadline
Week 2 9 July - 13 July	Friday 6 July – 11 am (HK Time)
Week 3 16 July - 20 July	Friday 13 July – 11 am (HK Time)
Week 4 23 July - 27 July	Friday 20 July – 11 am (HK Time)
Week 5 30 July - 3 August	Friday 27 July – 11 am (HK Time)

- Please note that the summer camp buses service are an additional paid service.
- Please note that ESF Educational Service Limited do not operate the buses and are not responsible for external factors such as traffic and increment weather. Please contact the bus company (Kwoon Chung Motors Co. Ltd) directly on 29 798 798 or email: sisland@kcm.com.hk for further inquiries.

Route 1: Robinson Road ↔ South Island School

AM Pick Up Time for both Half Day & Full Day Students		PM Drop Off Time for Half Day Students	PM Drop Off Time for Full Day Students
0755	Opposite to 10 Robinson Road	1305	10 Robinson Road
0755	Opposite to 60 Robinson Road	1305	60 Robinson Road
0755	Opposite to 70 Robinson Road	1305	70 Robinson Road
0755	Opposite to 76 Robinson Road	1305	76 Robinson Road
0802	25 Park Road	1258	Opposite to 25 Park Road
0803	Bonham Road - Opposite to Centre Street Bus Stop	1257	Bonham Road/Centre Street Junction
0803	78 Bonham Road	1257	Opposite to 78 Bonham Road
0805	Bus stop opposite to 89 Pokfulam Road	1255	89 Pokfulam Road Bus Stop
0807	Pokfield Road Bus Terminus	1253	Opposite to Pokfield Road Bus Terminus
0810	Opposite to 2A, Mt. Davis Road	1250	2A Mt. Davis Road
0810	Opposite to 52, Mt. Davis Road	1250	52 Mt. Davis Road
0815	Opposite to 192-200 Victoria Road	1245	192-200 Victoria Road
0815	301 Victoria Road (main road)	1245	Opposite to 301 Victoria Road
0815	313 Victoria Road, Fire Station	1245	Opposite to 313 Victoria Road, Fire Station
0823	Victoria Road, Baguio Villa Shell Station	1237	Opposite to Victoria Road, Baguio Villa Shell Station
0825	Bel-Air, Phase 4 roundabout	1235	Bel-Air, Phase 4 roundabout
0825	Bel-Air, Phase 1 bus stop	1235	Bel-Air, Phase 1 bus stop
0828	Opposite to 789 Pokfulam Rd, Fire Station	1238	789 Pokfulam Rd, Fire Station
0835	South Horizons, Block 18	1220	South Horizons, Block 18
0835	South Horizons, Block 6	1220	South Horizons, Block 6
0840	Wong Chuk Hang MTR Station (Exit A2)	1215	Wong Chuk Hang MTR Station (Exit A2)
	South Island School		South Island School

Points to Note:

- If you would like to reserve a space for your child for route 1 or 2, please register on www.esf.org.hk and indicate the number of seats you would like to book on your application form.
- All of our buses have an escort (bus mother) who manages the collection and drop-off of students on the bus route.
- We welcome you to accompany your child on the bus, though there will be an additional charge for your seat (weekly \$675), subject to availability.
- Bus routes and stops are fixed and we **CANNOT** add any additional stops.
- Parents are responsible for putting their children on the bus and collecting them from the bus stop at the designated time.

Route 2: General Post Office ↔ North Point ↔ South Island School

AM Pick Up Time for both Half Day & Full Day Students		PM Drop Off Time for Half Day Students		PM Drop Off Time for Full Day Students	
0800	General Post Office, 2 Connaught Place, Central	1305		1700	General Post Office, 2 Connaught Place, Central
0810	North Point Ferry, Java Road (Opposite to North Point MTR Exit A1)	1250		1645	North Point Ferry, Java Road (Opposite to North Point MTR Exit A1)
0830	Redhill Plaza	1230		1630	Redhill Plaza
0833	33 Tai Tam Road (Back Gate)	1227		1627	33 Tai Tam Road (Back Gate)
0838	Repulse Bay Road / Headland Road Junction	1222		1622	Opposite to Repulse Bay Road / Headland Road Junction
0840	90 Repulse Bay Road	1220		1620	Opposite to 129 Repulse Bay Road
0841	Opposite The Repulse Bay Bus Stop	1219		1619	The Repulse Bay Bus Stop
0842	56 Repulse Bay Road	1218		1618	Opposite to 56 Repulse Bay Road
0847	Island Road Car Park	1213		1613	Island Road Car Park
	South Island School				South Island School

Points to Note:

- If you would like to reserve a space for your child for route 1 or 2, please register on www.esf.org.hk and indicate the number of seats you would like to book on your application form.
- All of our buses have an escort (bus mother) who manages the collection and drop-off of students on the bus route.
- We welcome you to accompany your child on the bus, though there will be an additional charge for your seat (weekly \$675), subject to availability.
- Bus routes and stops are fixed and we **CANNOT** add any additional stops.
- Parents are responsible for putting their children on the bus and collecting them from the bus stop at the designated time.

夏季課程 2018 - 校巴接送服務（額外付費）

今年夏天，我們很榮幸能於南島中學（南區）提供校巴接送服務（額外付費）。

校巴服務共設兩條路線：路線 1 及路線 2。參加早上的語言營 / 運動營或全日制語言及體育課程的學生，可選用校巴（另外收費）往返南島中學及指定上落客點。請注意，選用全日制課程校巴服務的學生必須年滿 4 歲。

如你希望申請校巴服務（路線 1 或 2），請於 www.esf.org.hk 遞交網上報名表註明，並填寫相關座位數量。

每週校巴費用：港幣\$675

所有申請須於開課前的星期五上午 11 時前提交。由於我們須於星期五向校巴公司提供下週的學生名單，任何逾時申請將不獲接納。以下為每週的校巴申請截止時間和校巴時間表：

星期	校巴申請截止時間
第 2 週 7 月 9 日至 13 日	7 月 6 日（星期五）－上午 11 時前（香港時間）
第 3 週 7 月 16 至 20 日	7 月 13 日（星期五）－上午 11 時前（香港時間）
第 4 週 7 月 23 至 27 日	7 月 20 日（星期五）－上午 11 時前（香港時間）
第 5 週 7 月 30 日至 8 月 3 日	7 月 27 日（星期五）－上午 11 時前（香港時間）

- 請注意，夏日營巴士接送服務為額外付費服務。
- 請注意，英基教育服務不負責巴士營運，也不對交通和增量天氣等外部因素負責。如需進一步查詢，請致電 29 798 798 或電郵至 sisland@kcm.com.hk 直接與巴士公司（冠忠遊覽車有限公司）聯絡。

路線 1：羅便臣道↔南島中學（港島南）

上午 上車時間(全日/半日班學生)		下午 下車時間(半日班學生)		下午 下車時間(全日班學生)
0755	羅便臣道10號對面	1305		1705
0755	羅便臣道60號對面	1305		1705
0755	羅便臣道70號對面	1305		1705
0755	羅便臣道76號對面	1305		1705
0802	柏道25號	1258		1658
0803	般咸道-正街對面巴士站	1257		1657
0803	般咸道78A號	1257		1657
0805	薄扶林道89號對面巴士站	1255		1653
0807	蒲飛路巴士站	1253		1650
0810	摩星嶺道2A號對面	1250		1650
0810	摩星嶺道52號對面	1250		1650
0815	域多利道192-200號對面	1245		1645
0815	域多利道301號(大路)	1245		1645
0815	域多利道313號消防局	1245		1645
0823	域多利道（碧瑤灣蜆殼油站）	1237		1637
0825	貝沙灣（第4期迴旋處）	1235		1635
0825	貝沙灣第1期巴士站	1235		1635
0828	薄扶林道789號消防局對面巴士站	1238		1622
0835	海怡半島18座	1220		1620
0835	海怡半島6座	1220		1620
0840	黃竹坑港鐵站(A2出口)	1215		1615
	南島中學			南島中學

注意事項(適用於路線 1 或 2)：

- 如欲為子女申請校巴接送(路線 1 或 2)，請於 www.esf.org.hk 提交申請，並於網上報名表清晰填寫所須座位數目。
- 所有校巴路線均設校巴助理(保姆)，協助學生的上落及接送。
- 如欲安排成人上車陪同子女上學及放學，須額外繳付有關車資(每週\$675)，供應須視乎座位供應情況而定。
- 校巴路線及停靠點不能改動，恕不另增中途站。
- 為確保學生安全，家長須負責安排學生上學及下課時的上下車接送。

路線2：郵政總局↔北角↔南島中學（港島南）

上午 上車時間(全日/半日班學生)		下午 下車時間(半日班 學生)	下午 下車時間(全日班 學生)
0800	郵政總局（中環康樂廣場2號）	1305	郵政總局（中環康樂廣場2號）
0810	渣華道北角渡輪碼頭（北角港鐵站A1出口對面）	1250	渣華道北角渡輪碼頭（北角港鐵站A1出口對面）
0830	紅山半島廣場	1230	紅山半島廣場
0833	大潭道33號（後門）	1227	大潭道33號（後門）
0838	淺水灣道/赫蘭道交界	1222	淺水灣道/赫蘭道交界對面
0840	淺水灣道90號	1220	淺水灣道129號
0841	淺水灣商場對面巴士站	1219	淺水灣商場巴士站
0842	淺水灣道56號	1218	淺水灣道56號
0847	香島道停車場 南島中學	1213	香島道停車場 南島中學

注意事項 (適用於路線 1 或 2)：

- 如欲為子女申請校巴接送 (路線 1 或 2)，請於 www.esf.org.hk 提交申請，並於網上報名表清晰填寫所須座位數目。
- 所有校巴路線均設校巴助理 (保姆)，協助學生的上落及接送。
- 如欲安排成人上車陪同子女上學及放學，須額外繳付有關車資 (每週\$675)，供應須視乎座位供應情況而定。
- 校巴路線及停靠點不能改動，恕不另增中途站。
- 為確保學生安全，家長須負責安排學生上學及下課時的上下車接送。